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Dagordning
§ 1  Godkännande av dagordning och val av justerare

§ 2  Föregående protokoll

§ 3  Handlingar till årsstämma inkl. val av valberedning 

§ 4 Aktuella frågor

Lova-projekt ekonomigenomgång Therese Å, SY

Extra provtagning och uppföljning från 2010, SY

(remiss vattenverksamhet i Nissan)

(nya medel för 2024)

§ 5 Mötets avslutning



§ 2 Föregående protokoll

• Valberedningen informerade

• Recipientkontrollen och upphandling klara

• Ekonomi och redovisning samt nya medel för 

2023 och extra provtagning

• Statistik webben

• Älvgruppen

• Samverkan TUR:s vattenråd

• Info om Lova-projektet från Medins



§ 3 Handlingar till årsstämman 

och val av valberedning

Följande handlingar har bifogats kallelsen:

 Rapportering av 2022 års bidrag

 Verksamhetsberättelse

 Revisionsberättelse

 Resultat och balansräkning

 Budgetförslag 2023

• Val av valberedning



Rapportering till VM och 

verksamhetsberättelse
Rapportering av 2022 års verksamhet:

• 11 ledamöter + 1 ordförande och 1 samordnare från Halmstads 

kommun

• Antal medlemmar är 32 varav 24 ingår i den gemensamma 

recipientkontrollen

• Hanterat 2 remisser (vägledningar från Hav) 

• Tagit fram ny recipientkontroll

• Upphandlat aktör

• Ny fördelningsnyckel (kommer med i nästa års redovisning)

• 5 styrelsemöten samt 1 årsmöte

• 7 beredningsmöten samt kontinuerligt arbete med utveckling av 

webben

• Lova-projektet

• Fältbesök Lyngabäcken samt studiebesök Statkraft i Hylte



Revisionsberättelse









§ 3 Val av valberedning

Förslag:

• Lars Larsson, ordförande

• Elisabet Tullander, ledamot





§ 4 Aktuella frågor

• Lova-projektet ekonomi

• Extra provtagning 2023 (om möjligt uppföljning 

av 2010 års undersökning)

• Remiss vattenverksamhet

• Nästa möte 30 augusti – Nissan vid Rydöbruk?



Utökad provtagning 2023

Bakgrund
Miljögiftsundersökning, s k screening av prioriterade ämnen enligt EU:s ramdirektiv 
för vatten utfördes i tre provpunkter med passiva provtagare under hösten 2010 och 
denna provtagning skulle följas upp 2023.

Ändringar
• Laboratoriet kan inte längre göra alla analyser av kemiska substanser vid passiv 

provtagning. Orsaken är att samarbetspartners i Europa har upphört med vissa 
analyser.

• Nytt förslag togs fram (som skickats ut till och godkänts av styrelsen)

• I stället görs undersökning av prioriterade ämnen inkl. PFAS i tagna 
vattenprover vid samma tre provpunkter i Nissan som 2010.

• För de parametrar som är gemensamma för undersökningen med passiv 
provtagare från 2010 kommer bedömningar försöka göras mot uttagna 
vattenprover för 2023.



Remiss vattenverksamhet



Tack för idag!
Fotograf Patrik Leonardsson



Valberedningens 

förslag 


